

广州市法学会

关于转发广东省法学会开展《中巴融洽的法治合作》征文活动的函

广州市中级人民法院、广州海事法院、广州仲裁委、广州市律师协会：

接广东省法学会来函，中国法学会对外联络部、中国-拉美法律研究中心、巴西律师协会、中巴社会文化研究中心将联合开展《中巴融洽的法治合作》一书征文活动，现将省法学会关于征文活动的函转发给你们，请组织好本系统本单位的论文征集工作，发动广大法学法律工作者积极踊跃撰稿参与（具体要求及征文时间详见附件）。论文开题报告及论文（英文版）请发至市法学会（邮箱：gzfzlt@126.com）。

另中国法学会拟对中国目前从事拉美法治研究的机构、学者以及主要从事涉拉业务的律师等实务工作者的情况进行调研。若将此类机构或人才，请将机构简介或学者、律师简历发至邮箱gzfzlt@126.com。

专此函达，望予以支持为盼。

附件：广东省法学会关于开展《中巴融洽合作》征文活动的函



（联系人：杨楠瑶，联系电话：83525279、15602215580）

广东省法学会

关于开展《中巴融洽的法治合作》 征文活动的函

各有关单位：

根据中国法学会对外联络部的征文通知（附后）要求，省法学会现组织开展《中巴融洽的法治合作》征文活动，请各有关单位组织好本系统本单位的论文征集工作，发动省内广大法学法律工作者积极踊跃撰稿参与。请将论文开题报告及论文（英文版）发至附件的征文通知联系邮件，并同时抄送至省法学会联系邮箱：gdzfw_fxhyjb@gd.gov.cn。

特此致函，请大力支持！

省法学会联系人：郑桂琼，020-89090969，13760683971。

附件：中国法学会对外联络部征文通知



中国法学会

征文通知

广东省法学会：

今年是中国和巴西建交 45 周年。为进一步加强中国和巴西法学法律界的交流合作，中国法学会对外联络部、中国-拉美法律研究中心、巴西律师协会（OAB）、中巴社会文化研究中心（IBRACHINA）将联合开展《中巴融洽的法治合作》一书的征文活动，具体事项如下：

一、选题指引、格式要求和征文时间表见附件。

二、其他要求

1. 紧密围绕征文选题。

2. 论文投稿者应对所投送作品拥有完整的著作权，保证所投送作品不侵犯第三人的包括著作权、肖像权、名誉权、隐私权等在内的合法权益。

3. 论文要有创新性，符合格式要求。

4. 请在征文各阶段截止日期前提交相应文稿，提交论文开题报告时请一并提交作者 Word 版中英文简历。

三、论文评审

1. 流程：2020 年 12 月 1 日前，中国法学会和巴西律协分别在中国和巴西征集论文开题报告，并各自进行预选；2020 年 12 月 20 日前，中国法学会和巴西律协共同选出初步入围论文开题报告，并将初步入围消息告知作者；作者按时

提交论文全文和终稿；中国法学会和巴西律协对所有收到的论文终稿进行联合评审；通过最终评审的论文入选出版书籍；书籍拟在巴西和中国同时出版。

2. 坚持公平、公开、公正原则，实行专家匿名评审。

现诚挚邀请贵单位投稿。关于本次征文活动的开展若有问题，请致信邮箱 contact_cls@163.com。

另，为加强对拉法学法律交流工作，我会拟对中国目前从事拉美法治研究的机构、学者以及主要从事涉拉业务的律师等实务工作者的情况进行调研。贵单位若有此类机构或人才，欢迎推荐给我会，请将被推荐者基本情况（机构简介或学者、律师的简历）发送到邮箱 contact_cls@163.com。

顺致敬意。

附：Call for Papers（征文要求）

中国法学会对外联络部

2020年10月29日

（联系人：祁蒙、魏丽莎，电话：010-66512467, 15611956663）

附:

Call for Papers

October, 2020

Book: INTEGRATING CHINA AND BRAZIL: THE LEGAL CONSOLIDATION OF THE COUNTRIES' RELATIONS.

(To be published on the same date in São Paulo and Beijing)

Justification: China and Brazil are celebrating 45 years of Diplomatic relations and friendship ties. Nevertheless, the integration between such nations from the business and cultural perspectives has just started to be enhanced from the past 10 years. Brazil has China as one of its main foreign investors and as its main trading partner. China, on the other hand, has Brazil as an important region for economic expansion and development, for food security and raw materials supplies.

Despite such recent, but rich interdependent relation, there is still a considerable knowledge gap between each country's legal systems, which prevents further development from both business and cultural perspectives.

Aiming to narrowing such gap is the objective of the book, which shall be formed by the organization and consolidation of academic papers developed by scholars, professors and legal professionals addressing the topics below.

Topics: China-Brazil Relations:

- Legislative Innovations China-Brazil; China reforms: Opening-up, New Foreign Investment Law, New Civil Code; Brazil reforms: Opening-up, new regulatory framework – The legal framework for Investments between the nations.
- The Belt and Road Initiative in Latin America
- China and Brazil Trade relations: Customs Regulation; Insurance; Dispute and Resolution Mechanisms – The legal framework for Trade between the nations.

- The Labor regulations – The Migratory movement between China and Brazil.
- The Cultural Production incentives – The China-Brazil Cultural Integration.

Timetable: Please submit proposals of 250 to 500 words by **December 1st, 2020:**

From China: to Professor Wu Wenfang at wu.wenfang@mail.shufe.edu.cn.

Note: new calls be released, but not guaranteed. Depending on the approved texts.

Response to approved texts: **December 20th, 2020.**

Deadline for delivery of the paper at advanced stage: **February 5th, 2021.**

Deadline for delivery of the final paper: **July 5th, 2021.**

Book publication forecast: **October 1st, 2021.**

Template: A maximum of three author per paper will be admitted

Paper must be written in Time New Roman font, size 12 and 1,5 space, left margin 3cm, top and right bottom 2 cm, paper size A4; Footnotes must be at the bottom of the page, in font Times New Roman 10, space 1.

More than 5,000 words are required including the footnotes but excluding the abstract, the length of the paper should be sufficient for in-depth discussion of the subject;

Paper must be written in English;

Abstracts shall have about 500 words;

English keywords of no more than 5 shall be provided;

A table of contents shall be provided;

The order of the Paper contents is:

- 1) English Abstract,
- 2) Keywords,
- 3) Table of Contents,
- 4) Text,
- 5) References, in Chicago Style (author/data)
(https://www.chicagomanualofstyle.org/tools_ci)

tationguide/citation-guide-2.html

- 6) Resume/CV,
- 7) Statement on usage authorization, as follow:

Statement on usage authorization

I entirely understand policies concerning reserving and using copies of academic papers. That is, the Publishing Entities have the right to use and consolidate the paper in sequence with others to form the book, has the right to publicize and distribute it by means of filming, microfilming or any other duplication methods.

I hereby state that the paper content has not plagiarized any other writer's copyright was followed by the respective acknowledgements / references. I have written the paper and fully examined it to strictly comply with the Copyright Laws.

Signature by Author: _____

Date: _____